
Protokół Nr 4/19 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa 

w dniu 24 września 2019 roku

PROJEKT

Miejsce posiedzenia: Sokolski Ośrodek Kultury ul. Grodzieńska 1 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14:30, zakończono o 14:40 
Przewodniczył: Wojciech Czabatorowicz - Przewodniczący Komisji.
Protokółowała: Joanna Korzeniewska -inspektor, Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji-jak w liście obecności 
Osoby spoza Komisji- jak w liście obecności

Porządek posiedzenia :
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji.
4. Wyrażenie opinii dotyczącej zdjęcia wierzchniej warstwy próchniczej z działek gruntu 

oznaczonych nr 371/2 w obrębie m. Sokółka przy ul. Ogrodowej
5. Wyrażenie opinii dotyczącej zdjęcia wierzchniej warstwy próchniczej z działki gruntu 

oznaczonych nr 519/12, położonych w obrębie m. Sokółka.
6. Wolne wnioski

Przebieg posiedzenia 

Ad.l
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.

Ad.3
Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji.
Radny A.Kirpsza zaproponował kandydaturę radnego Karola Krokosa.
Radny Karol Krokos wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny Tomasz Tolko zaproponował kandydaturę radnego Roberta Rybińskiego.
Radny Robert Rybiński nie wyraził zgody na kandydowanie.
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Karola Krokosa na Zastępca 
Przewodniczącego Komisji.
Komisja jednogłośnie wybrała radnego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji.

Ad.4
Wyrażenie opinii dotyczącej zdjęcia wierzchniej warstwy próchniczej z działek gruntu 
oznaczonych nr 371/2 w obrębie m. Sokółka przy ul. Ogrodowej przedstawiła Pani Grażyna 
Filipowicz.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie wniosek.



Ad.5
Wyrażenie opinii dotyczącej zdjęcia wierzchniej warstwy próchniczej z działki gruntu 
oznaczonych nr 519/12, położonych w obrębie m. Sokółka przedstawiła Pani Grażyna 
Filipowicz.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie wniosek.

Ad.6
Wolne wnioski

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokółowała Przewodniczył
Joanna Korzeniewska Wojciech Czabatorowicz


